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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Разработка проекта реконцепции многофункционального торгового комплекса как инструмента трансформации социального городского пространства». Данная работа посвящена разработке программы реконцепции торгового центра для преобразования городского пространства района. В процессе исследования были решены следующие задачи: 1. Изучение процесса реконцепции как одного из инструментов повышения привлекательности районов. 2. Обзор состояния Кировского района в Санкт-Петербурге. 3. Анализ состояния торгового центра «Румба». 4. Исследование бизнес-процессов ТЦ «Румба». 5. Обоснование проведения реконцепции. 6. Разработка этапов и мероприятий для осуществления реконцепции. Работа выполнялась в ГРУППА КОМПАНИЙ «АйБи ГРУПП». В ходе работы были рассмотрены подходы к определению городского пространства, виды реконцепции, обеспеченность города торговыми центрами, основные бизнес-процессы. Результатом работы стала разработка для торгового центра «Румба» поэтапной программы осуществления реконцепции и преобразования городского пространства района на основе новейших урбанистических решений, которые были предложены к внедрению.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is “Development of a project for the reconception of a multifunctional shopping complex as a tool for the transformation of social urban space”. The given work is devoted to the development of a program for the reconception of the shopping center to transform the urban space of the district. In the process of this research, the following tasks were solved: 1. The study of the process of reconception as one of tools to increase the attractiveness of areas. 2. Overview of the state of the Kirovsky district in St. Petersburg. 3. Analysis of the state of the shopping center "Rumba". 4. Research of business processes of the shopping center "Rumba". 5. Rationale for the reconception. 6. Development of stages and activities for the implementation of the reconception. The work was carried out by the “AiBi GROUP» GROUP OF COMPANIES. In the course of the work, approaches to the definition of urban space, types of reconception, the provision of the city with shopping centers, and basic business processes were considered. The result of the work was the development for the Rumba shopping center of a phased program for the implementation of the reconception and transformation of the urban space of the district based on the latest urban solutions that were proposed for implementation.
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